
Саша Бурсаћ 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Колико у БиХ има домаћинстава гдје 

људи живе највећи дио године, тј. гдје су стално настањени, а да још увијек немају 

електричну енергију? Молим да се одговором не обухватају обновљене куће и објекти у 

којима нема сталних становника, тј. гдје људи не живе већи дио године. Колико их је у 

Федерацији БиХ, а колико у Републици Српској?“ 
 


